
TRI NALOGE OBČINSKEGA
DRUŠTVA INVALIDOV
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Occnjujejo, da je v občini Ljubljana Vič Ru-
dnik okrog tisoč petsto invalidnih oseb. Nekate-
ri so se dosedaj vključcvali v društva invalidov v
ostalih ljubljanskih občinah, ker do nedavna v
naši občini še niso bili organizirani v samostojno
občinsko društvo. Potrebo po takšni organizaciji
je zaznala tudi OK SZDL in zato imenovala
iniciativni odbor za ustanovno sejo Društva in-
validov občine Ljubljana Vič Rudnik. Njegov
predsednik je bil psiholog Marjan Kroflič, ki je
bil na ustanovnem zboru izvoljen tudi za pred-
sednika društva.

»Iniciativni odbor je poslal okrog 1500 delov-
nim ljudetn in občanom pristopne izjave za
društvo ter nekatere osnovne dokumente druš-
tva. Desetino prijavnic smo dobili izpolnjenih,
ustanovnega zbora pa se je udeležilo okrog de-
vetdeset oseb. Ker je to začetno število, jedro
bodočega po vsej občini razvejanega društva,
srao zadovoljni. Naša prva naloga je sedaj po
vseh krajevnih skupnostih in v čim več delovnih
organizacijah ustanoviti osnovne celice našega
društva. To zato, da bi se vanj vključilo kar
največ članov, pa tudi zato, da bi že v neposre-
dnem okolju Iahko pristopili k analizi položaja,
v katerem živi invalidna oseba ter k nudenju
pomoči.

Ker so naši člani že vključeni po posameznih
vrstah mvalidnosti v ustrezna mcdobčinska

društva, seveda to ne pomeni, da se ne bi mogli
vključiti v naše občinsko društvo vseh invalidnih
oseb. To tudi zato, ker v Ljubljani iščemo
ustrczna razmcrja med sedanjimi specializirani-
mi invalidskimi organizacijami in društvi, ki so
organizirana po območnem principu. Ugotav-
ljamo namreč, da dosedaj nastopajo društva
preveč ločeno in zato tudi vedno ne dosegajo pri
svojem delu, pri uveljavljanju zakonskih določil
o invalidnih osebah, itn., takih rezultatov, kot
invalidne osebe pričakujejo in potrebujejo.

Tretja programska naloga Društva invalidov
občine Ljubljana Vič Rudnik pa je redno
spremljanje sprememb, ki nastopajo pri naših
članih oziroma invalidnih osebah. Menimo, da v
naši občini premalo vemo o življenjskih in de-
lovnih pogojih, v katerih živijo in delajo invali-
dne osebe, pa tudi premalo organizirano vpliva-
mo na spremembo teh zunanjih vplivov.

Morda bi na koncu rekel le še to, naj vsi, ki so
dobili prijavnice in gradivo za ustanovni občni
zbor Društva invalidov občine Ljubljana Vič
Rudnik čimpreje izpolnijo prijavnico in jo poš-
Ijejo na napisani naslov. Le številčno močno
društvo bo lahko uresničevalo mnoge naloge, ki
jih postavlja pred nas družba in katerih realiza-
cije si že dolgo želi večina invalidnih oseb.«
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